
 
 

 

Dagsorden / Referat Dato: 3.06.2025  Tid: 17.00-19:00 Sted: Nærum 

Emne: Skolebestyrelsesmøde  Mødedeltagere:   
Anne Sofie Bentsen (ASB)  
Anika Rée (ARE)                                                - afbud 
Dorthe Thermann Reitz Plovsing (DTP)        - afbud 
Marieluise Josephine Bek-Pedersen (MJP)  
Mette Pihl Køster (MPK) 
Rikke Nøhr Spangenberg (RNS)  
Jonas Bille (JB)                                                    - afbud 
 
Anne Christiansen (AC) kommunalbestyrelsesrepræsentant  
 
Elevråd: 
Allice (8c) - afbud 
Clara (6x) - afbud 
Ella (6x)    - afbud 
 
Skoleledelse: 
Kristine Juel Sklander (KS) 
 
Referent:  
Eva Krag  
 
 
 
 
 

Formål med mødet:   
 

Forbered:  

 



 
 

 

 
Emne 

 
Delmål 

 
Varighed Hvem Bemærkninger 

1.  Velkomst 
- Emner til eventuelt 
- Godkendelse af referat. 

Orientering 17.00 JB Referat blev godkendt 

2.  Elever fra miljørådet Orientering 1710 KS Ana og Filippa præsenterede  
de fokuspunkter, som miljørådet har haft i indeværende 
skoleår. 
Jul – genbrug  
Plantedag – og Løvspringstur samme dag. 
Kampagne – på tur i naturen 
Tak til Ana og Filippa for en flot præsentation. 

3.  Meddelelser 

• Opdatering på legeplads og 
udeområder 

• Personale status 

• Miniforløb 

• Skoleforum 

• Opfølgning på sidste skoledag 

Orientering 
 

17:25 KS/JB 
 

Personalestatus 
En tager orlov – en har fået andet job. 
På Nærum mangler vi personale. 
På Vangebo sproglærer 
Der er senest ansat en ny til vores co. Teaching klasse. 
 

4.  Nyt fra elevrådet Orientering 17:45 KS Ingen mødt 

5.  Nyt fra BSU Orientering 17:50 AC BSU har set på 30/4 budgetopfølgning. Hvor vi har et fornuftigt 
overskud. 
Samarbejde med erhvervslivet. 
Rudeskov Leaps projekt – skal gerne udbredes til resten af 
skolerne i Rudersdal. 



 
 

 

BSU ser på om der er mulighed i af bruge skolebestyrelserne til 
at finde virksomheder, der kan fremme skolernes samarbejde 
med erhvervslivet. 
KS fortæller, at vi allerede har Matchmaking på programmet i 
kommende skoleår. 
 
Holteskole – udbygningsplan – flere børn i specialklasserne end 
først antaget. 
Birkerød – fælles skoledistrikt – forældrene er ikke tilfredse 
med ikke at vide hvilken skole man hører til. 
 
Alle børn med i fællesskabet. 
Færre børn skal segregeres. 
 
Rikke – vi håber på det ikke bliver en ny 
inklusionsøvelse/sparreøvelse. 
Hvordan passer vi på lærerne, som skal have nogle rimelige 
arbejdsvilkår. 
 
KS taler om den stærke fag faglige øvelse, så lærerne kan 
hjælpe og støtte barnet i det fællesskab, som vi har i de enkelte 
klasser. 
Rikke taler om, at det skal være muligt at få en opgave som 
lærer, man kan lykkes med. 
 
Nyt fokus er DLD 
Et sprogfokus hos elever, som heller ikke er et alment barn. 
 

6.  Fagfordeling Drøftelse 18:10 KS 
 

Vi er i gang med en proces med fleksible skemaer.  
Bånd med flere voksne, så der er mulighed for holddeling. 
Fælles forberedelse til de voksne, så alle i rummet kender til 
hvad der skal foregå i rummet i den enkelte lektion. 



 
 

 

Som forældre vil I kunne se ændringer i strukturen. I vil ikke 
længere se fag, men temaer. 
Vi planlægger bånd fra 10 – 12 og hele dage. 
 
Formålet er at have flere hænder til undervisningen og dermed 
holddeling. 
 
MarieLouise beskriver kort fagdagene på Søholm bl.a. i dansk 
og matematik. 
Fokus at på dansk og matematik og hun ser sig selv som 
sommerfugl med sprog og de kreative fag. 
Næste tiltag er at skrifte fag hver 6. uge. 
 
Rude skov har en A4 med beskrivelse om hvilke fag, der 
bidrager til de 4 ugers Lips forløb. 
 
Marie Louise nævner, at der har være udskiftning i 
lærergruppen, som ikke kan se sig selv i den nye struktur. 

7.  Karakterer på 6. årgang 
  

beslutning 18:30 KS Karakter på 6. årgang. 
KS gav en kort præsentation 
Der var en god samtale omkring fordele og ulemper i 
karakterer. 
Vores udskoling ønsker ikke karakterer fra 6. og 7. årgang. 
Skolens evalueringsmetoder er fortsat vigtige, men at det skal 
være et tal, tror vi ikke på. Vi er optaget at se den enkeltes 
progression i egen udvikling.  
 

8.  Årsafslutning 

• Økonomi mm 

Drøftelse 18:45 KS Vi forventer at ville gå ud af året med et overskud på 3%. 
AC oplyser, at der fortsat er overførselsret på 3 procent.  



 
 

 

9.  Kommunikation fra dagens møde 
- Hvad skal der kommunikeres fra 

dagens møde 

Beslutning 18:50 Alle  

10.  Eventuelt  18:55 Alle KS viste en video fra 9. klassernes sidste skoledag. 
Stor succes med sæbekanon frem for barberskum 
Vandkamp og fodboldturnering samt revy. 
Alt blev afviklet, så det var sjovt for alle. 
 
Og særligt elevernes video over forløbet med modstand 
mellem det at skulle slås samme og 3 år senere, hvordan 
eleverne har fået 3 rigtige gode år sammen. 
 
KS fortalte om processen for den kommende sammenlægning. 
Selvfølgelig er eleverne spændte på, hvem man kommer i 
klasse med, da eleverne blandes i 3 nye klasser. Men der har i 
hele indeværende skoleår været samtaler og fællesskaber ved 
6. årgangs brobygning til kommende 7 årgang. 
 
 

 


